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Medborgarförslag om att anlägga discgolfbana i 
Margaretaparken  

 

Svar på medborgarförslag 
 

Förvaltningens förslag till beslut 
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsförvaltning godkänner 
förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på medborgarförslaget. 

Sammanfattning 
Författaren av medborgarförslaget föreslår att förvaltningen 
anlägger en discgolfbana i Margaretaparken, som ligger i stadsdelen 
Gamla Enskede. Enligt författaren passar discgolf för både unga och 
äldre och utövande av sporten har olika hälsofrämjande effekter.  

Parken är populär och välbesökt och förvaltningen bedömer att det 
på grund av den begränsade ytan inte är lämpligt att anlägga en 
discgolfbana där. Vidare bedömer förvaltningen att en discgolfbana 
inte är helt förenlig med parkplanens ambition för parkens 
utveckling, eftersom att det skulle kunna påverka parkens historiska 
karaktär. 

Förvaltningen föreslår att Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd 
godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på 
medborgarförslaget. 

Bakgrund 
Ett medborgarförslag om att anlägga discgolfbana i Gamla Enskede 
har skickats in till nämnden. Medborgarförslaget inkom den  
1 oktober 2024. 

Ärendet 
Författaren av medborgarförslaget föreslår att förvaltningen 
anlägger en discgolfbana i Margaretaparken, som ligger i stadsdelen 
Gamla Enskede. Enligt författaren passar discgolf för både unga och 
äldre och utövande av sporten har olika hälsofrämjande effekter. 

Handläggare
Eskil Swerkersson
Telefon: 08-50814020

Till
Enskede-Årsta-Vantörs 
stadsdelsnämnd 2024-12-12
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stadsdelsförvaltning
Avdelning HR och utveckling
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Författaren anser att Margaretaparken skulle passa för en bana med 
fem eller sju hål. 

 
Bild 1. Karta där Margaretaparken har markerats ut med en cirkel. 

Ärendets beredning 
Ärendet har beretts inom Avdelning HR och utveckling. 

Förvaltningens synpunkter och förslag 
Förvaltningen vill inleda med att tacka för medborgarförslaget. Det 
är positivt med förslag som kan bidra till ökad aktivitet och rörelse i 
stadsdelsområdet men förvaltningen bedömer att finns utmaningar 
kopplat till att anlägga en discgolfbana i Margaretaparken.  

Margaretaparken är Gamla Enskedes största park och fanns med i 
den ursprungliga stadsplanen för Gamla Enskedes trädgårdsstad. I 
förvaltningens parkplan står det att parken ska skötas som en 
finpark med en ambition om att bevara och förstärka parkens 
ursprungliga struktur och historiska karaktär. 

Parken är populär och välbesökt och förvaltningen bedömer att det 
på grund av den begränsade ytan inte är lämpligt att anlägga en 
discgolfbana där. Förvaltningen befarar att en discgolfbana i parken 
skulle kunna påverka befintliga vistelsevärden negativt, framförallt 
eftersom det begränsar hur övriga besökare kan röra sig i parken om 
de inte vill riskera att träffas av en disc. Vidare bedömer 
förvaltningen att en discgolfbana kan kräva avsteg från parkplanens 
ambition för parkens utveckling, eftersom att det skulle kunna 
påverka parkens historiska karaktär. 

Förvaltningens samlade bedömning är att discgolf är bättre lämpat 
på platser med större ytor och lägre besökstryck än i 
Margaretaparken. Den befintliga discgolfbanan i Högdalen är ett 
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exempel på en lämplig plats och förvaltningen har även de senaste 
åren anlagt en träningskorg på Tussmöteshöjden i Östberga. För 
invånare och besökare som vill utöva discgolf hänvisar 
förvaltningen till dessa befintliga anläggningar. 

Jämställdhetsanalys 
Förvaltningen saknar statistik som visar om det finns skillnad 
mellan könen i utövandet av sporten discgolf.  

Barnrättsperspektiv 
Förvaltningen anser att discgolf kan spelas av barn och unga, men 
spontana observationer vid befintliga banor tyder på att det är fler 
vuxna som utövar sporten. Eftersom det idag finns lekytor i parken 
bedömer förvaltningen att det skulle finnas en risk att barn som 
leker i parken kan träffas av discar och irritation skulle kunna 
uppstå mellan besökare. 

Förvaltningen föreslår att Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd 
godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på 
medborgarförslaget. 

Anders Carstorp  Carina Idenfors 
Stadsdelsdirektör  Avdelningschef 
Enskede-Årsta-Vantörs 
stadsdelsförvaltning 
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